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Prezident Autoklubu ČR 

V Praze 29. ledna 2019 

Vážení přátelé motorismu, 

Autoklub ČR vítá každý krok, který vede ke zvýšení bezpečnosti a plynulosti silničního provozu. Skupina 

poslanců předložila návrh novely zákona, kterou se má zakázat jízda kamionů v levém pruhu na 

dálnicích. Ovšem v současné podobě může dopadnout i na karavany nebo třeba týmová vozidla s 

přívěsem. Upozornil jsem na to ještě před jednáním vlády a jsem rád, že se ve svém stanovisku s mými 

obavami ztotožnila. Budu to vysvětlovat i poslancům. Přitom zákon již dnes umožňuje omezit jízdu v 

pruzích pomocí místní úpravy, tedy dopravní značkou na konkrétních problémových úsecích. 

V letošním roce oslavíme 115 let od založení Autoklubu a 90. výročí otevření klubového domu. 

Připravujeme řadu zajímavých akcí, kterými chceme, stejně jako v loňském roce, otevřít klubový dům 

široké veřejnosti. Významná výročí jsou příležitostí, jak si připomenout tradici Autoklubu jako pevné 

součásti občanské společnosti. Na našem webu se budete moci dočíst v pravidelném historickém 

okénku zajímavosti z minulosti Autoklubu. 

Myslíme i na budoucnost motorsportu. ACCR Czech Talent Team se rozrůstá o dalšího skvělého jezdce! 

Talentovaný Petr Polák pojede s motocyklem KTM všech 15 podniků evropské části Mistrovství světa 

v motokrosu. Předcházelo tomu pochopitelně mnoho náročných jednání a jsem rád, že se nám tento 

projekt podařilo realizovat. Petr má ojedinělou příležitost ukázat s podporou KTM svoje schopnosti. 

Jsem přesvědčen, že na to má a přeji mu do náročné sezóny hodně úspěchů. 

V plném proudu je zimní sezóna. V neděli 20. ledna se jel v Klášterci nad Orlicí letošní 1. závod 

Mistrovství ČR v motoskijöringu "Orion-Shiva KTM Cup 2019." Na trati se více jak 900 divákům 

představilo 23 posádek. Tak velký počet soutěžících dvojic měli organizátoři motoskijöringového 

seriálu naposledy v roce 2010! Skvělá jezdecká i divácká účast se potvrdila i na dalším závodu o týden 

později v Rudníku. Ledová plochá dráha je tradiční disciplínou, ze které máme i tituly mistrů světa 

zásluhou Antonína Švába a Milana Špinky. U nás nemá příliš na růžích ustláno, protože stejně jako 

rychlobruslení nemá to základní – umělý ledový ovál. Přesto máme u nás nejenom jezdeckou základnu, 

ale také naše kluby, které tuto disciplínu mají snahu pořádat. Nyní bojují všichni s počasím, které je 

značně proměnlivé a nevytvořilo zatím dostatečnou vrstvu ledu na přírodních jezerech. Začátkem 

února by se mělo závodit v Kopřivnici a v Holicích. Snad se to povede a naši jezdci nebudou jezdit pouze 

v závodech mistrovství světa a Evropy, ve kterých patří k těm nejvytíženějším. Více jezdců už nasazuje 

do těchto šampionátů pouze světová velmoc této disciplíny – Rusko. 

Ve středu 23. ledna proběhlo v klubovém domě novoroční setkání činovníků, pořadatelů a členů komisí 

Autoklubu ČR. Bez nich by naše činnost nebyla možná. Jsou to dobrovolní funkcionáři, kteří se 

motorsportu věnují ve svém volném čase. Zaslouží si velké uznání a poděkování.  

Se srdečným pozdravem 

Jan Šťovíček 

prezident Autoklubu ČR 


